
Zápis z výboru Zlínského krajského atletického svazu ze dne 12.2.2021 
(VIDEOKONFERENCE) 

  
Přítomni: Jakub Hřib, Stanislav Laciga, Lukáš Vojtek, Pavel Kunt, Miroslav Uherka, 

Pavel Beznoska, Jiří Kadla,  
Omluveni: Pavel Bobál 
Nepřítomen: Oskar Opavský 
  
 
Schůze začala v 17:00 hod  
  

1. Zpráva o Atletické akademii (Jakub Hřib) – proběhla jednání na Kraji, oddíl byl 
odeslán ke schválení na ČAS. Krátká diskuse. 

2. Sezóna 2021, žádost o příspěvek pro Halový Mítink Otrokovice 20000,-, bylo 
hlasováno a schváleno. Podmínkou poskytnutí dotace je prokázání způsobu použití 
dotace s celkovým vyúčtováním akce. 

3. Zpráva o hospodaření roku 2020 (Miroslav Uherka), hospodaření proběhlo s mírně 
kladným výsledkem.  

4. Byly odeslány žádosti na Zlínský kraj (Miroslav Uherka) 
5. Informace o Volební Valné hromadě ČAS dne 17.4.2021 – je nezbytně nutné 

zorganizovat Valnou Hromadu KAS (návrhy 18. nebo 25. 3. 2021) – proběhlo 
hlasování – Valná hromada proběhne 18. 3. 2021 – tajemníkem zvolen Lukáš 
Vojtek 

6. Zpráva o atletických Výzvách 2021 
7. Diskuse 

 
  
  
Schůze ukončena: 18:00 hodin 
Datum další schůze , Volební Valná Hromada Z-KAS – 18.3.2021 
Zápis provedl: Lukáš Vojtek  
Zápis ověřil: Jakub Hřib  
 


